
Enkel fråga på kommunfullmäktige 8 oktober 2019

Frågan ställd till: Adam Reutersköld, kommunstyrelsens ordförande

Frågeställare: Alexander Lind af Hageby, kommunfullmäktigeledamot Liberalerna

Nu under hösten/vintern transporteras 170 000 ton tunnelsprängsten från Förbifartsbygget till Löten 
med lastbilar. I det avtal kommunen slöt med Vägverket Region Stockholm i februari 2009 uttalades 
att ”Transporter av material och sprängmassor under åtta till tio års byggtid ska ske via provisoriska 
hamnar på Lovön och inte på vägarna” Min fråga: 

Är det inte ett avtalsbrott från Trafikverket mot kommunen att nu 
170 000 ton tunnelmassor transporteras på Ekerövägen med lastbil? 

/Alexander Lind af Hageby


